
Εκτός από τα ρήµατα: 
µένω , δένω, πλένω 

 

µαθαίνω 
µένω 

µαλώνω 
δένω 

ξηλώνω 
ανεβαίνω 

πλένω 
χορταίνω 
δαγκώνω 

 
 

Τα ρήµατα που τελειώνουν σε  -ώνω 
γράφονται µε δύο ωµέγα. 

 

µαλώνω , θυµώνω 
 

  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 
 
 

 
 
 

Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

1. Τοποθετώ τα ρήµατα στο σωστό ήλιο. 
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- αίνω 
 

- ώνω 
 

- ένω 
 

Όνοµα: 

 

Τα ρήµατα που τελειώνουν σε  -αίνω  
γράφονται µε άλφα γιώτα. 

 

µπαίνω , βγαίνω 



2. Βρίσκω τα ρήµατα που παράγονται από τα παρακάτω ουσιαστικά.  
 
 

  καρφί ________________    αρρώστια     ________________ 

  πάγος ________________           πάχος       ________________ 

  θυµός ________________           βάρος       ________________ 

 σίδερο ________________           ζέστη       ________________ 

  κλειδί ________________           τύχη       ________________            
 
 

3. Μεταφέρω την πρόταση σε όλα τα πρόσωπα. 
 

    Εγώ µπαίνω στο σπίτι και κλειδώνω την πόρτα. 

    Εσύ ___________________________________________________ 

    Αυτός _________________________________________________ 

    Εµείς __________________________________________________ 

    Εσείς __________________________________________________ 

    Αυτοί __________________________________________________ 

 

4. Συµπληρώνω ό,τι λείπει. Βάζω τόνο όπου χρειάζεται. 
 

   Κάθε καλοκαίρι πηγ_____ διακοπές στο νησί της γιαγιάς. Μου 

αρέσει  να ανεβ____ στα δέντρα στην παραλία 

και να µπ____ στη θάλασσα. Ο παππούς  µού  

µαθ____ να κολυµπάω και να ψαρ____. Η γιαγιά 

συνήθως µ___νει σπίτι, γιατί µαγειρ____ φάγητο, 

στρ____ το τραπέζι, πλ____ και απλ____ τα 

ρούχα. Πολλές φορές όµως έρχεται και εκείνη 

µαζί µας στη θάλασσα.  
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- ώνω - αίνω 


